
Arbetet går framåt. 170 
hushåll vill ha fiber.

Dags att bilda fiberföreningen och 
investera i framtiden för att få säker, stabil 
och snabb åtkomst till dagens och 
framtidens tjänster, inom telefoni,  TV 
och bredband/internet. Kopparnätet är 
på väg bort. Mobilt bredband är ett 
osäkert alternativ.

Hänt efter mötet 11 juni
Interimstyrelsen har träffats  var 

fjortonde dag,  skrivit ansökningar,  läst 
dokument,  diskuterat,  kontaktat andra 
aktörer och fortsatt att sprida information 
med hjälp av boende i området. Vi 
studerar stadgar,   avtal,  regler för moms 
och upphandlingar samt tänkbara 
tjänster. Frågan är mycket komplex.

Föreningsbildning
För att komma vidare behöver vi nu 

bilda en förening med en styrelse som får 
mandat att arbeta vidare med frågan. 
Föreningen måste sedan registreras, få 
medlemmar och fortsätta med arbetet. 
Anslutningsavgiften betalas  först när 
arbetet kommer igång. Avtal ska slutas 

med medlemmar,  markägare och 
vägföreningar.

Ekonomi
En av de avgörande frågorna är 

givetvis finansieringen. Länsstyrelsen har 
beviljat bidrag och vi får besked efter 24 
oktober. Prislappen för anslutning 
måste bli rimlig. Momsen är en stor 
utgift och särskilda krav finns  för att 
bli momspliktig. För grävning på den 
egna tomten gäller ROT-avdrag. 
Medlemmen betalar en gång  insats 
och anslutning (18-30000)  och 
årligen medlemsavgift 300 kr samt 
serviceavgift och kostnad för valda 
tjänster.

Rör, fiber och tjänster
 Vi tänker oss  att framöver äga 

kanal i sat ionen/rören och vissa 
kopplings-punkter. Därefter tar vi 
ställning till om det blir Skanova eller 
Skövde stadsnät som ansluter fiber och 
blir vår kommunikationsoperatör. 
Tjänsteleverantören blir sedan ett av de  
b o l a g  s o m S k ö v d e s t a d s n ä t /
www.skovde.opennet.se eller Skanova/
www.bredbandswebben.se/start/ har 
avtal med. Jämför utbudet!    

Kom på årsmötet!
Kom oavsett om du är intresserad  

av fiber eller ej. Prata med grannarna. 
Ställ frågor och ge förslag. Vi får besök av  
Norra Vadsbo fiber. Hjälps  vi åt går det 
bäst. Erbjud dig att  hjälpa till med det du 
kan.

Frågor och synpunkter tar vi gärna 
emot. Hör av dig till interimstyrelsen. 
Valberedningen består av Inger 
Kronberg, Bengt-Göran Hammenfors 
och Anders Eriksson. 

Bli medlem

Välkommen!
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Interimstyrelsen för föreningen Väring sydost 
fiber består av Anders Assarsson, Camilla 
Linder, Gun-Britt Eriksson, Ingela Eriksson, K-
G Johansson, Martin Hagvall, Orvar Eriksson.

Värings 
Intresseförening 
www.varing.se
har mer information

Dagordning
• Information och frågestund
• Syfte, ordförande, sekreterare, justerare
• beslut att bilda samt stadgar
• val ordförande, sex ledamöter, två 

ersättare, två revisorer, tre valberedning• mer info finns på www.varing.se 8/10

Det är  det  lokala 
engagemanget  som avgör 

var  det  satsas.

Vi väljer 
fibernät!

Väring sydost fiber 
ekonomisk förening
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